

GK-B13 737(M)A 老全锋款自动油压前帮机（九爪）

产品名称	GK-B13 737(M)A 老全锋款自动油压前帮机（九爪）
公司名称	东莞市厚街钜楷鞋机店
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	东莞市厚街镇寮厦村S256省道旁21号铺位
联系电话	86-076985087117/85827186 13929215297

产品详情

功率：	3.7 (Kw)	加工定制：	是
适用厚度范围：	中厚料	型号：	737(M)A
净重：	1130 (Kg)	品牌：	台湾全锋牌
产品类型：	全新	装箱尺寸（长*宽*高）：	1830*1000*2230 (mm)
生产能力：	180 (双/小时)	外形尺寸（长*宽*高）：	1780*980*2010 (mm)
前帮机：	前帮机		

主要特点：

- 1、机器操作使用油压操作系统。
- 2、各组左右爪子可以设定自动下拉行程或手动操作升降，让鞋面的张力平衡，以修正结帮最佳位置。
- 3、内撑台上升高度，由机台外部调整，高度数值同时显示于触控银幕。
- 4、鞋头压着机构采用可调二段式压力，使鞋子于结帮过程中及最后之压着能达到最佳之效果，压头的一次压并可视鞋面材质不同，可选用定压及定位之两种压着方式，使结帮更顺畅。
- 5、中爪可依鞋头形状左右各15度之偏调整，适合特殊鞋型爪盘的排列。
- 6、第五爪具向内旋转功能，旋转角度可视需求调整，使鞋面于结帮时更贴楦。
- 7、本机附有十字投影灯装置，方便鞋面校正与定位。

features

- 1、 fully hydraulic operated system.

- 2、 each set of pincers(left and right) can be setting with automatic pulling or manual operated,preventing the upper made of different materials is only pulled on one side.
- 3、 the upward stroke of the last support can be adjusted from the knob outside the machine,and 4、 the setting value will be display in the screen.
- 4、 toe cap pressing mechanism adopts adjustable two-stage pressure to enable the shoes achieves the best effects in the bonding process and final pressing.the 1st stroke of pressure valve can select the pressing modes of the constant pressure and the positioning pressure depending on the vamp materials to take the lasting more smoothly.
- 5、 the middle pincer can be adjusted for yawing to be left and to the right with in 15° each side according to the toe cap shape,suitable for special shoe models and pincers assembly arrangement.
- 6、 the fifth pincer has the function of inward rotation,the rotation angle adjustment is depending on the demands,and enabling the shoe more fit the shoe last when lasting.
- 7、 the machine is accompanied with the align light device to facilitate the toe cap correction and position.

型号	model	gdjk-737ma
爪数	pincers	9
马达动力	pump motor	1.5kw
总消耗电能	max,power consumption	3.7kw
使用压力	oil pressure	50kg\cm ²
产量	productivity	180pairs\hour
液压用油量	oil filling	115 liters
净重	n.w	1130kg
毛重	g.w	出货时提供be provided before shipment
机械尺寸	dimensions	1780(l) × 980(w) × 2010(h)mm
包装尺寸	packing size	1830(l) × 1000(w) × 2230(h)mm